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Onderwerp: Voorstel voor de versteviging van de MRA samenwerking 
 
 
Geachte leden van de MRA-transitiecommissie, 
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Vanuit de deelregio Zaanstreek-Waterland is een gezamenlijke reactie opgesteld. Op een tweetal punten 
onderschrijven wij deze zienswijze niet en sluiten ons op die twee punten aan bij de zienswijze van het 
college van Landsmeer. 
 
Het eerste punt betreft de besluitvormingsprocedure over het voorstel van de transitiecommissie. Ook wij 
onderkennen dat de nieuwe samenwerkingsvorm enerzijds een zoektocht is tussen effectiviteit van 
handelen in een grote en diverse metropool en anderzijds het belang van draagvlak en legitimiteit zwaar 
weegt. 
Gezien het proces waarin we nu in zitten is het volgens ons nu het momentum om knopen door te hakken 
omdat de effectiviteit te gering is en de opgaven te groot zijn. Maar wij begrijpen ook de wens van veel 
MRA-partners om het besluitvormingsproces over het zomerreces te tillen. Wij kunnen ons daarom ook 
vinden het voorstel van de Regiegroep zoals verwoord in de brief van 19 april jl. 
 
Het tweede punt betreft het spanningsveld tussen de voorstellen van de transitiecommissie en de invloed 
van deelregionale vertegenwoordiging. Vooral de invloed van de deelregio's in het dagelijks bestuur is 
daarbij punt van discussie.  
 
Gemeente Waterland onderschrijft de conclusie van dhr. Verwaayen dat de MRA met grotere bestuurlijke 
slagkracht de prioriteiten en doelen goed moet benoemen en daarop moet sturen om deze te 
verwezenlijken. Een dagelijks bestuur wat qua samenstelling deze inhoudelijke prioriteiten kan gaan 
regisseren staat dan voorop. De uitvoering van de inhoudelijke prioriteiten ligt bij de platforms, het ligt dan 
ook in de rede dat een vertegenwoordiger van elk platform in het bestuur zitting neemt om zo maximale 
sturing op de inhoud te waarborgen. Een toevoeging van ook nog deel-regionale vertegenwoordigers zal  
tot bestuurlijke ‘verwatering’ leiden en het bestuur krijgt dan weer een onwerkbare omvang. 
Het bestuur uitbreiden met deel-regionale vertegenwoordiging neigt naar een opzet en omvang die in de 
buurt komt van de huidige regiegroep. De kritiek is juist dat dit model niet goed werkt. Wij stemmen 
daarom in het met het voorstel en pleiten niet voor het doen van een compromis. Van belang is dat de  
vertegenwoordigers van de platforms in het dagelijks bestuur uit alle deelregio’s afkomstig zijn.     
 
Wij zijn verheugd dat u oog heeft voor een sterkere positionering voor de raden en staten. Het versterken 
van de raadstafel met 1 raadslid per gemeente en 2 per provincie is een goede aanzet om de positie van de 
raads- en statenleden te borgen. 
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Graag zien wij in het definitieve voorstel een financiële paragraaf opgenomen en verwachten wij 
duidelijkheid te krijgen over de personele consequenties in relatie tot de vorming van het MRA bureau en 
de eigen organisatie. 
 
Aldus besloten in de openbare vergadering van de raad van de gemeente Waterland, 
gehouden op  
 
 
De raad voornoemd, 
 
 
 
 
Th.G.L. Greep 
griffier 

drs. M.C. van der Weele 
burgemeester 

 
 
 
 


